
Protokoll Styrelsemöte 2024-01-14

Närvarande: Mats, Ann-Louise, Agne, Sanna, Björn, Ulrika, Helen. Svante del av mötet.

Frånvarande: Ingen frånvarande

Plats: Hos Agne

1. Formalia

Ordförande förklarar mötet öppnat.

a. Punkterna val av sekreterare respektive val av justerare utgår då Helen
har rollen som sekreterare och samtliga styrelsemedlemmar justerar
protokollet.

b. föregående protokoll/uppföljning
i. Ny vägskylt finns uppsatt på källarvind.
ii. Problemet med åkgräsklipparens förvaring är löst. Den finns hos

Robert Olausson. Där finns även den byggnadsställning som
föreningen äger. Agne kollar var röjsågen finns.

c. Agendan godkänns.

2. Kommunens detaljplanearbete

Mats har varit i kontakt med Mikael Wollbrant från avdelning Mark- och exploatering
på kommunen. MW har i uppdrag att driva igenom detaljplanen och få projektet i
hamn. Han träffar gärna styrelsen och Mats försöker få till ett möte i april.

3. Vatten och avlopp

§6 Vattentjänstlagen, info nuläge. Mats har skickat synpunkter till kommunen på
förslaget till Vattentjänstplan men har inte fått någon respons på det. Han kommer att
ta upp detta med kommunen då Stockevik inte alls förekommer i planen. Mats har
även skrivit till länsstyrelsen och påtalat bristen på lösningar vad gäller VA-frågan i
samhället. Det fick till följd att länsstyrelsen skickade frågor till kommunen. Vi
avvaktar länsstyrelsens svar till kommunen. Mats kollar vilken svarstid de har.
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5. Badplats och simskola

Info från badplatsmötet med kommunen

● Agne berättar att om man upptäcker några brister på badplatsen under
vintertid går det bra att rapportera in det. Den som inte har inloggning kan
vända sig direkt till någon i styrelsen. På hemsidan (stockevik.nu) finns mejl
till styrelsen.Vidare berättar Agne att en del förbättringar kommer att ske, bla
får vi handledare ner till de badtrappor som ligger på var sida om hopptornet,
man kommer att laga “kjolen” på träbryggan som har gått sönder i stormarna.
Man kommer även att laga räcket vid betongtrappan som ska få en ny “näsa”.
Simskolan hade önskat en ny livräddningsdocka, men det får man låna på
kommunen. Barnbadet i viken ska rustas upp. Samhällsföreningen åtar sig att
röja buskar och sly och kommunen kommer att lägga på grus för att göra det
mer barnvänligt. Agne och Ann-Louise ska träffa Åse Julle från kommunen
måndag 15/1 för att på plats peka ut vad som ska göras. Vi behöver ersätta
den nuvarande 50-metersmarkeringen, bojlinan, då den är uttjänt. Björn och
Agne ansvarar för det. Även några steg på badstegar behöver bytas.

Simskolan, uppföljning, planering, marknadsföring

● Sanna meddelar att simskolan gick back ca 20 000kr förra året. Bla hade vi
fler simlärare än tidigare då det var viktigt att knyta upp nya lärare för
framtiden. En annan orsak var att det var lite problematiskt med
tröjbeställningarna. Ca 45 barn deltog. Inför sommaren finns det flera villiga
krafter som vill arbeta som simlärare. Två har önskat få simlärarutbildningen
betalad av samhällsföreningen, vilket godkändes. Kostnaden är 5 500 kr per
person. Sanna håller i trådarna och kommer att försöka få till bemanningen.
Vi vill försöka få fler deltagare och hur och var vi annonserar diskuterades.
Biblioteket är föreslaget. Vi ska också försöka vara flitigare på både hemsidan
och i Stockeviksgruppen på Facebook. Vi planerar att ha simskola vecka
28-31 detta år.

6. Ekonomi

● Ekonomin är i balans och på kontot finns idag 47 270 kr. Belysningssamfälligheten at
återbetalat 20 000 kr av sitt lån och vi har utestående fordringar på 80 000 kr. Det är
dags att betala in medlemsavgiften för 2024. Björn lägger ut på hemsidan och i
Facebookgruppen. Avgiften är 100 kr per person.
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7. Övriga frågor

● Städdag blir det som vanligt annandag påsk den 1 april kl 10. Samling i
hamnen där Agne leder och fördelar arbetet.

● Nästa styrelsemöte hos Ulrika 21/4 kl 17.
● Årsmöte 16/6 kl 11

○

Mats Erasmie Helen Mattsson

Ordförande Sekreterare
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